
Beantwoording toezegging nr. 17 uit de oordeelvormende vergadering van 13 maart 2019. 

 

Op 13 maart 2019 heeft de heer Veraart een vraag gesteld over de effecten van camera-inzet op 

de Markt.  

 

De exacte vraag is als volgt te formuleren: 

Wat zijn de effecten van camera-inzet op de Markt, waarbij het specifiek gaat over wat de politie-inzet 

is geweest als gevolg van de informatie die door de camera’s zijn verzameld.  

 

Als antwoord op de vraag kunnen wij als volgt reageren: 

Onze politie-eenheid doet geen uitspraken over de inzet naar aanleiding de camerabeelden. Dit heeft 

onder andere te maken met mogelijke lopende onderzoeken.  

Daarbij speelt dat de politie-inzet, in relatie tot de gegevens verkregen door de camera’s, niet in cijfers 

is uit te drukken. Reden hiervoor is dat het toezicht door middel van het gebruik van de camera’s een 

continue proces is. Op aangewezen dagen en tijden worden de beelden live uitgekeken door daartoe 

opgeleide politieagenten. Zodra deze situaties waarnemen, waarop door hen wordt ingeschat dat 

politie-inzet noodzakelijk is, wordt dit gecommuniceerd met de op dat moment in dienst zijnde 

collega’s. Zo nodig starten zij in overleg met de teamleiding opschaling. 

 


